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D66 – dhr. Staman – Veiligheid Castellum 

Het vernieuwde plein van Castellum is zichtbaar opgeknapt: het is groener geworden, biedt meer 
ruimte voor fietsers en heeft speciale plekken gekregen voor scooters en bakfietsen. Een ontwikkeling 
die goed past bij de ambitie van Houten als fietsstad en bij onze visie als D66 om duurzame mobiliteit 
te stimuleren. Maar tegelijkertijd zijn er serieuze zorgen over de veiligheid op een specifiek deel van 
dit plein. 

Direct bij de ingang van het terras van de bakker, de Kwalitaria en de uitgang van de parkeergarage 
met lift zijn de nieuwe stallingsplekken voor scooters en bakfietsen aangelegd. Dit deel van het plein is 
juist een druk knooppunt met wandelende mensen, spelende kinderen, honden aan de lijn en 
winkelend publiek. Scooters en bakfietsen kunnen vanaf het fietspad zonder vaart te minderen naar 
deze plek rijden om te parkeren. Dat zorgt voor een gevaarlijke situatie, waarbij het al meerdere keren 
bijna fout is gegaan—waaronder incidenten waarbij kinderen bijna zijn aangereden. 

Wij maken ons als D66 grote zorgen over de veiligheid van dit specifieke deel van het plein en vragen 
wij het college om juist dit stuk opnieuw te beoordelen.  

Vraag: Kan het college kijken naar mogelijke eenvoudige maatregelen, zoals paaltjes of andere 
voorzieningen, om de veiligheid voor voetgangers en kinderen hier te verbeteren, zonder de 
stallingsplekken te verplaatsen? 

Op deze manier is het wachten totdat een kind of ouder persoon aangereden wordt met mogelijk 
ernstig letsel tot gevolg.  

 

 

 

NatúúrlijkHouten en Inwonerspartij Toekomst Houten – dhr. Jonkers (NH) – Aanbesteding Beverakker 

Voor de ontwikkeling van de Beverakker is vorig jaar een aanbesteding in gang gezet. N.a.v. vragen 
van de raad kwam naar voren dat de aanbestedingsprocedure even stil was gezet en sindsdien 
hebben we als raad geen update meer ontvangen. Daarom heeft NatúúrlijkHouten de volgende 
vragen: 

1. Wat is de stand van zaken van de aanbesteding van de Beverakker? 
2. Is er zicht op snelle afronding en op ontwikkeling door een bewonersinitiatief zoals de wens 

van de raad was? 
3. Wordt de verhouding koop - sociale huur - middenhuur gehaald conform het besluit van de 

raad van 30 mei 2023? 

 

 

  



SGP, Inwonerspartij Toekomst Houten, VVD en NatúúrlijkHouten  – dhr. Zwemer (SGP) – 
Communicatie & participatie distributiebedrijf groenedijkje (‘t Goy) 

U heeft ze vast ook wel zien rijden de trucks met opleggers en bestelwagens met aanhangwagen die 
af en aan rijden naar het distributie- en vervoersbedrijf dat zich gevestigd heeft aan het groenedijkje in 
‘t Goy. De vestiging van dit distributiebedrijf voor onder andere IKEA is niet alleen illegaal, maar het 
veroorzaakt ook heel veel extra (zwaar) verkeer op de Beusichemseweg en zorgt voor onveilige 
situaties. Het is daarmee een doorn in het oog voor vele Goyenaren. Naar aanleiding van zorgen over 
de handhaving op dit bedrijf heeft SGP-Houten eerder al technische vragen gesteld. Daaruit kwam 
naar voren dat er gewerkt werd aan de legalisatie van dit bedrijf. De indieners van deze vragen zijn 
echter van mening dat er geen legalisatie aan de orde zou moeten zijn, vanwege het belonen van 
oneerlijk handelen en het een precedentwerking zou zijn voor anderen bedrijven. 

Over de huidige situatie, de communicatie daarover en de toekomst wil SGP-Houten mede namens 
ITH, VVD en NatúúrlijkHouten mondelinge vragen stellen. 

1. Wat is op dit moment het voornemen van het college voor de legalisatie van dit distributie- en 
vervoersbedrijf? 

2. Op welke wijze is het college van plan om te communiceren naar de inwoners van ‘t Goy wat het 
voornemen van het college is en de vervolgacties zijn wat betreft handhaving? 

3. ‘t Goy heeft plannen in het masterplan opgenomen voor het groenedijkje. Op welke wijze wordt ‘t 
Goy meegenomen in de participatie voor de toekomst van het groenedijkje? 

 

 


